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RESUM DE LA  REUNIO MENSUAL DE JUNTA DE CASALS I ESPLAIS 
D’AVIS DE SANT VICENÇ DELS HORTS 
 
 

ORDRE DEL DIA 
 

1. Gran Recapte d’aliments 2017 
2. Explicacions sobre el Centre Cívic del barri de La Guàrdia 
3. Consell Consultiu de la Gent Gran 
4. Balls en Línia 
5. Correu electrònic  
6. Gestoria 
7. Justificació de subvencions 
8. Concert de Nadal 
9. Altres temes d’interès. 
10. Torn obert de paraules. 

 

 
 
 

1. Gran Recapte d’aliments 2017 
 

El sr. Miquel Font explica com anirà el Gran Recapte que tindrà lloc els dies 1 i 
2 de desembre, i sol·licita col·laboració perquè hi hagin voluntaris per recollir 
aliments davant del establiments que s’han concretat que en principi son el 
Condis i el Mercadona. 
 
 
2. Explicacions sobre el Centre Cívic del barri de la Guàrdia 

 
L’arquitecte municipal explica als components del Consell de la Gent Gran, com 
serà el nou equipament del Centre Cívic del barri de La Guàrdia, els assistents 
fan les seves aportacions i es queda que es convocarà una reunió amb el 
regidor de la barriada de La Guàrdia, perquè doni algunes informacions més 
sobre el tema 
 
 
3. Consell Consultiu de la Gent Gran 
 

El sr. Moliner demana als Casals que pel l’acte que hi ha convocat pel Consell 
Comarcal, facin l’esforç de que hi vagin alguns dels seus membres. 
 
 
4. Balls en Línia   
 
Han sol·licitat fer l’activitat el Casal del Turó i el Casal de Sant Roc, però també 
ho sol·licita el Casal de Can Costa, la sra. Amparo Poveda responsable del 
Casal de Sant Roc, comenta que parlarà amb la seva junta per intentar que  
facin l’activitat al Casal de Can Costa. 
 
 
 
 
 



 
5. Correu electrònic  
 
Hi ha Casals que no utilitzen l’ordinador perquè no en saben, al principis d’any 
es posarà em marxa un curs d’alfabetització digital per membres dels Casals. 
 
 
6. Gestoria 
 
La cap de l’Àrea de Serveis a les Persones, sra Marcel.lina Bosch, comenta 
que degut a la cada vegada més complexa relació dels particulars i les entitats 
amb l’Administració a nivell burocràtic, seria molt aconsellable que les entitats 
en aquest cas concret, els Casals d’avis contractessin un servei de gestoria, 
que els hi pogués assessorar sobre diversos temes. 
 
El president del Consell de la Gent Gran, s’ofereix per realitzar les gestions 
oportunes per a la contractació. 
 
 
7. Justificació de subvencions 
 
El tècnic de la regidoria de Gent Gran Bartomeu Avellaneda, comenta que els 
Casals han de presentar les seves justificacions de subvencions al SIAC. 
 
Si alguna entitat li falta alguna documentació, posteriorment se la convocarà i 
es farà un repàs dels documents per poder justificar la subvenció de forma 
eficient. 
 
 
8. Concert de Nadal 
 
S’informa que el pròxim 16 de desembre al Centre Catòlic, tindrà lloc a partir de 
les 17.30 hores, el tradicional Concert de Nadal. 
 
La regidora de la Gent Gran, Paloma Tevar demana l’assistència dels Casals al 
l’esdeveniment, ja que darrerament han estat una mica fluixos d’assistència els 
actes que s’han organitzat. 
 
 
9. Altres temes d’interès 
 

El sr. Moliner comenta que hagués estat ideal que hi haguessin dos Casals 
més a Sant Vicenç. 
 
 
Es dona per finalitzada la reunió a les 11:55 hores 


